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Van de voorzitter  

Deze Posthoorn is een speciaal nummer met het oog op 

de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen D.V. van 

14 t/m 16 maart. Er wordt vanuit verschillende 

invalshoeken aandacht gevraagd voor de verkiezingen.   

Het resultaat is een afwisselend en      

boeiend geheel.               Gerard Middelkoop 

 

De verkiezingen worden gehouden in een voor Woerden belangrijk 

historisch jaar. De stad bestaat dit jaar 650 jaar. Op 12 maart 1372 

ontving onze stad van Albrecht van Beieren, graaf van Holland, 

stadsrechten. Er wonen dan zo’n 500 mensen in het nieuwe stadje. 

Albrecht wil Woerden gebruiken ter verdediging van zijn graafschap 

Holland tegen de aanvallen van de bisschop van Utrecht. Hij geeft aan 

Willem van Naaldwijk, de baljuw van Rijnland en Woerden de opdracht 

om het dorp met een gracht en wal te omringen.  

 

Door de stadsrechten of stadsvrijheid krijgen de burgers (poorters) eigen 

rechtspraak, tolvrijheid, markt-, munt- en waagrecht. Vanaf 1410 krijgt 

de stad ook marktrecht voor de koeien- en paardenmarkt. 

 

De functie van de baljuw Willem van Naaldwijk is te vergelijken met die 

van burgemeester Victor Molkenboer in deze tijd. Met dit verschil dat de 

baljuw in 1372 verantwoordelijk was voor 500 inwoners en de 

burgemeester in 2022 voor ruim 50.000. Een overeenkomst tussen de 

baljuw toen en de burgemeester nu is hun verantwoordelijkheid voor 

het ‘verdedigen’ van de stad. De baljuw deed dat letterlijk met wapens 

en de burgemeester doet dat verbaal aan de vergadertafel. In het 

interview in dit nummer geeft burgemeester Molkenboer daarover een 

inkijkje in zijn werk en zijn betrokkenheid bij de verkiezingsuitslag. 

 

In een dubbelinterview geven Daphne van der Wind en Eric de Jonge 

(nummer 1 en 2 op de verkiezingslijst) hun visie op de toekomst en de 

eerste vijf kandidaten belichten ieder een speerpunt uit het 

verkiezingsprogramma. 

Een aantal jongeren geven hun mening over hun politieke keuze. Ed van 

Hell (nummer 9) laat in zijn bijdrage ‘Wie Kiest’ zien dat er Eén is die de 

leiding heeft: Jezus dé Kurios.  
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Wie kiest      
 

‘Het lot wordt... geworpen...’  (Spr. 16: 33) 

‘De HEERE regeert’   (Ps. 93: 1, 97: 1, 99:1) 

‘Is het niet, dat de Heere u tot een voorganger...  

gezalfd heeft’   (1 Sam. 10: 1) 

        Ed van Hell 

De verkiezingen komen eraan. Allerlei politieke partijen doen mee. Het 

volk mag zijn keuze uitspreken. Wat gaat het worden? 

Het volk Israël verkiest. In de tijd van Samuël geven ze aan dat ze een 

koning willen... net als de andere volken. Een seculiere denkwijze. 

Samuël legt de verkiezingsuitslag (begeerte van het volk) voor aan de 

Heere. De Heere maakt Zijn besluit aan Samuël bekend. Samuël schetst 

de gevolgen van het verkiezingsprogramma dat het volk heeft 

opgesteld (1 Sam. 8: 11-18). Daarna wordt Saul door de Heere als 

regeerder (voorganger) gezalfd. 

Er is een koning verkozen door het volk. De Heere verkiest Saul. Er vindt 

een officiële bijeenkomst plaats, zoals beschreven in 1 Samuel 10. De 

persoon die is verkozen, is nergens te vinden, behalve door de Heere 

Die zegt: ‘Ziet, hij heeft zich tussen de vaten verstoken’ (1 Sam. 10: 22). 

Wat een zegen wanneer regeerders worden aangesteld die door de 

Heere Zelf zijn aangewezen! 

Maar... het gaat fout met Saul! Saul verwerpt het woord van God. En 

daarom ‘heeft Hij u verworpen, dat gij geen koning zult zijn’ (1 Sam. 15: 

23). 

Wat een raadsel! De verkiezingen liepen uit op het aanstellen van Saul 

die door de Heere was gezalfd en gevonden. En... vervolgens gaat het 

bergafwaarts. Hoe kan het? 

 

Wat is de reden dat ik voor deze gedachtegang heb gekozen? Ik zou 

mezelf en u graag enkele spiegels willen voorhouden in de 

voorbereidingen op de verkiezingen. 

1. Wat is mijn (en uw) politieke begeerte? Is deze seculier gedreven (wie 

heeft de meeste stemmen?) of komt deze voort uit een 

Christocentrische drijfveer (Jezus is de Kurios)? 

2. Waar richt ik me op in de verkiezingen? Op de politieke meerderheid 

of op de vraag hoe de Heere aan Zijn eer komt? 

3. Wat is mijn oordeel over de uitslag? Denk ik bij de uitslagen seculier 

(we hebben wel of niet meer stemmen ‘gewonnen’) of buig ik mijn 

knieën en bid ootmoedig: ‘Blijf bij ons, Heere... want Uw leiding is 

nodig’? 
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Een energieke lijsttrekker en een stressbestendige 

tweede man 
 

Vraaggesprek met de nummer 1 en 2 van onze lijst 

 

Dit keer voert Daphne van de ChristenUnie de lijst aan en komt Eric 

(SGP) voor het eerst als raadslid in beeld. Hoe zien zij de samenwerking 

tussen ChristenUnie en SGP en wat zijn de aandachtspunten voor de 

komende periode? 

 

Daphne, jij staat voor het eerst als lijsttrekker op de lijst. Stel jezelf eens 

voor. 

Ik ben geboren en getogen in Kamerik en woon nu zeven jaar in 

Woerden met mijn man en twee kinderen. In het dagelijks leven ben ik 

beleidsmedewerker bij De Ronde Venen met als aandachtsgebied 

wonen. Van huis uit ben ik jurist. 

 

Hoe ben je in de politiek terecht 

gekomen?  

Ik ben gevraagd door Lia Noorthoek. Zij 

was destijds voorzitter van het bestuur en 

ze zochten een fractie-assistent. Toen Lia 

mij vroeg, was ik net getrouwd en had ik 

wat tijd over. Ik was toen juist aan het 

kijken naar een zinvolle tijdsbesteding en 

had wel interesse in de politiek. Wist je dat 

ik zelfs een week voor ik door Lia gevraagd 

werd op de site van ChristenUnie Woerden 

heb gekeken of er vacatures waren? Die 

stonden er toen niet op. Nadat Lia mij 

vroeg ben ik begonnen als fractie-assistent.  

De vorige periode kon ik voor het eerst als 

raadslid aan de slag, omdat twee oudgedienden stopten. En inmiddels 

zijn we vier jaar verder en ben ik nu lijsttrekker. 
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Daphne, jij gaat door terwijl jij, Eric, voor het eerst als raadslid gaat 

beginnen. Wat is jullie drive? 

Eric: Ik vind het vooral heel uitdagend om de juiste beslissingen te 

nemen, waarbij de Bijbel mijn leidraad en inspiratiebron is. Je moet een 

richting kiezen, afwegen en er dan voor gaan. Daarbij wil je de juiste 

dingen doen voor heel Woerden.  

Neem bijvoorbeeld de Rembrandtbrug. Dat is 

een omvangrijk project, waarin goede keuzes 

gemaakt moeten worden. Een Bijbels principe is 

verantwoord met je geld omgaan. Op die 

manier weeg je de kosten af tegen de baten. 

Daphne: Vier jaar is eigenlijk te kort om raadslid 

te zijn. Het werk is heel anders dan wat een 

fractie-assistent doet. Ik had zeker twee jaar 

nodig om erin te komen, de zaken goed te 

kunnen doorgronden en vooruit te denken op 

dossiers. Het mooie is dat je op deze manier 

een bijdrage kunt leveren aan je omgeving, en 

aan de toekomst van je kinderen. De afstand tussen inwoner en 

gemeente is hier klein. Ik ben er voor de inwoners en zie mijn 

raadslidmaatschap als een dienende taak. Die dienende houding past  

bij ChristenUnie en SGP. 

 

Werken dienende mensen niet vooral op de achtergrond? 

We hebben inderdaad de neiging om zoveel mogelijk achter de 

schermen te werken, maar soms is het nodig om in beeld te komen. We 

moeten wel laten zien dat we er zijn voor de inwoners. 

Afgelopen jaar ben ik op bezoek geweest bij de mensen of heb ze 

gebeld als er vragen of onduidelijkheden waren. Dat wordt erg 

gewaardeerd  en geeft mij een goed beeld van de situatie. De inbreng 

van inwoners neem ik mee in de raadsvergadering. 

 

ChristenUnie-SGP, samen sterk? 

Daphne: Ik weet niet beter, dus ja! 

Eric: Een stevig en divers team is veel waard. Voorheen waren we een 

klein team en dan heb je heel veel te doen. Je moet dan  kiezen op 

welke onderwerpen je je gaat richten. Nu kunnen we met elkaar de 

onderwerpen verdelen. Het is ook fijn dat het team diverse kwaliteiten 

heeft. Zo kunnen we veel betekenen en winnen we aan slagkracht. 

Daphne:    
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Als samenwerkende partijen word je serieuzer genomen omdat je 

samen meer zetels hebt, bovendien is deelname aan de coalitie 

mogelijk en kun je een wethouder leveren. Natuurlijk zouden we wel 

groter willen zijn, maar in deze samenstelling hebben we elkaar nodig. 

Het maakt ons sterker en de samenwerking met de andere partijen 

wordt er door bevorderd. 

Eric: Wist je dat we destijds door de formateur in elkaars armen zijn 

gedreven? Als losse partijen waren we te klein, maar samen zijn we 

sterk! 

 

Jullie kennen elkaar al een tijdje. Noem eens wat sterke punten van 

elkaar. 

Daphne: Wij zijn heel verschillend! Eigenlijk is de hele fractie divers. Wat 

ik niet heb, heeft Eric wel. Hij is rustig en heeft veel geduld. Dat heb ik 

minder. Je hebt Eric ook niet snel op de kast. Hij ziet er niet naar uit dat 

hij snel stress heeft, terwijl ik soms stress nodig heb. 

Eric: Daphne heeft heel veel energie. Ik zie haar niet vaak ingezakt, 

maar altijd vol moed en energie. En ze is ook sterk resultaatgedreven. 

Daphne en Eric: Juist door de verschillen vullen we elkaar aan en is het 

team sterk. 

 

Wat is voor jou een speerpunt voor de komende periode? 

Daphne: Een betrouwbare overheid. Door de bezoeken aan inwoners 

heb ik veel gehoord. Wat opvalt is dat veel mensen teleurgesteld zijn in 

de gemeente. Ze worden te weinig geïnformeerd en er wordt niet 

geluisterd naar inwoners. Dat moet anders. ChristenUnie-SGP wil de 

komende periode inwoners betrekken bij belangrijke beslissingen en 

vooral duidelijk en helder communiceren. Inwoners moeten weten wat 

er verwacht wordt en zich kunnen herkennen in de besluiten die 

genomen zijn. Ze hoeven het niet met ons eens te zijn, maar ze moeten 

wel snappen waarom het zo is.  

Eric: Voor mij is dat de gemeentelijke dienstverlening en bedrijfsvoering. 

Als de gemeente niet goed draait, wordt het een grote bende. Dat zie 

je bij grote projecten als de Oostdam. Het speerpunt is voor mij een fijne 

woonplaats, met speciale aandacht voor werken (economie) en 

verplaatsen (mobiliteit). 

Daphne: De grootste uitdaging is hoe we op een relatief klein stukje 

gemeentegrond huizen kunnen bouwen en ruimte maken voor 

bedrijven, terwijl we ook groen behouden en verantwoordelijkheid 

nemen voor het terugdringen van klimaatverandering. 
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Welk beleidsterrein heeft je eerste belangstelling? Waarom? 

Daphne: Wonen. 

Eric: Dat dacht ik wel! 

Daphne: Een huis is heel belangrijk voor mensen. Het geeft stabiliteit, 

een kans om te groeien. Als gemeente kunnen we  nieuwbouw mogelijk 

maken. Dat is ook een interessant proces: je bouwt letterlijk aan de 

gemeente. Het enige dat jammer is, is dat het enorm traag gaat. 

Eric: Ik vind de grote, complexe dossiers erg leuk. Dan maakt het niet uit 

welk terrein het is. De uitdaging is hoe je iets voor elkaar krijgt. 

Bijvoorbeeld bij de schuifruimte voor bedrijven. Je hebt dan contact 

met ambtelijke organisaties en de belanghebbenden (burgers, 

bedrijven). Zo probeer je voor iedereen een goede oplossing te zoeken. 

 

Tot slot nog wat stellingen. 

 

Omzichtig opereren of recht voor z’n raap? 

Daphne: Recht voor z’n raap! 

Eric: Omzichtig opereren. 

 

Woerden: groen of beton? 

Daphe en Eric eensgezind: Groen natuurlijk! 

 

Energietransitie: windmolens of kernenergie? 

Daphne: Windmolens en misschien in de toekomst kernenergie. 

Eric: Windmolens is wat er nu kan, en dan in combinatie met 

zonnepanelen & -weides. 

 

Auto of fiets? 

Daphne en Eric: Fiets! 

 

Joke Kreijkes 

Johan Schimmel 
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In gesprek met burgemeester Molkenboer 

 

 

Op de vraag aan burgemeester Molkenboer voor een interview met de 

Posthoorn krijgen we een kort antwoord: “Leuk!” Het interview vindt 

plaats op afstand; aan de hand van een aantal vragen geeft onze 

burgemeester zijn kijk op verschillende zaken die de actualiteit van dit 

moment raken. 

 

Kunt u iets over uzelf vertellen? 

Al vanaf mijn zestiende jaar ben ik zeer betrokken bij de politiek, in het 

bijzonder op lokaal niveau. Lokaal kun je veel bereiken en sta je heel 

dicht bij de mensen. Ik ben mijn politieke loopbaan begonnen in 

Leiderdorp. Als fractievoorzitter en wethouder ben ik in Leiderdorp ruim 

zestien jaar actief geweest. Na mijn wethouderschap ben ik in 2005 

burgemeester geworden in Leerdam. Vanaf februari 2013 ben ik alweer 

negen jaar burgervader van de hoofdstad van het Groene Hart en met 

zeer veel plezier. 

Ik ben in 1958 in Leiden geboren. Na mijn studie leraar 

geschiedenis/maatschappijleer aan de lerarenopleiding te Delft ben ik 

gaan werken in het Middelbaar Beroeps Onderwijs. Dit heb ik zo’n 

zestien jaar gedaan. Na enige jaren van lesgeven heb ik diverse 
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directiefuncties vervuld binnen het ROC Zadkine te Rotterdam. Verder 

ben ik een liefhebber van historische romans.  

 

Over een aantal weken zijn er verkiezingen voor de gemeenteraad. 

Spannende tijd voor u? 

Op 14, 15 en 16 maart zijn er weer gemeenteraadsverkiezingen. 

Raadsverkiezingen zijn voor mij als burgemeester altijd een spannende 

tijd. Wie komt of blijft als wethouder en wie kiezen de inwoners als 

raadsleden en hoeveel zetels halen de politieke partijen? En nog 

belangrijker; welke koers kiest een nieuwe raad, een nieuw college voor 

Woerden! Het is altijd weer een moment waarbij je als burgemeester 

opnieuw moet investeren in een nieuw team van collegeleden en een 

nieuwe raad. 

Op persoonlijk vlak moet je soms afscheid nemen van bestuurders en 

raadsleden.  

 

U bent voorzitter van het hoofdstembureau. Wat is de taak van de 

burgemeester bij de stemmingen voor de gemeenteraad? 

Als burgemeester ben ik bij de gemeenteraadsverkiezingen voorzitter 

van het hoofdstembureau. Hierbij heb ik samen met de medewerkers 

van burgerzaken de verantwoordelijkheid om het proces van 

verkiezingen zo goed mogelijk en eerlijk te laten verlopen. De 

bekendmaking van de uitslag is altijd een bijzonder moment.  

 

Na de verkiezing van de raadsleden volgt de installatie van de nieuwe 

raad en het proces van collegevorming. Welke rol speelt u hierbij? 

Als de uitslag definitief is, gaan de politieke partijen gezamenlijk in 

overleg om te bepalen wie op welke basis wil samenwerken om een 

college te vormen. De burgemeester is hierbij niet betrokken. Dit is echt 

een verantwoordelijkheid van de politieke partijen. Meestal neemt de 

grootste partij in zetels hierin het initiatief. De grootste partij zoekt 

hiervoor iemand van buitenaf die ervaring heeft om zo’n proces goed 

te laten verlopen. Zo’n persoon wordt “informateur” genoemd. Als 

duidelijk is welke partijen willen gaan samenwerken in een nieuw 

college start een nieuw proces. Onder leiding van een formateur wordt 

er vervolgens gewerkt aan een collegeprogramma. Een soort 

beleidsprogramma voor de komende vier jaar. Hierin komt te staan 

waaraan gewerkt gaat worden op het gebied van wonen, verkeer, 

welzijn en gezondheid, openbare ruimte etc. Vervolgens wordt dit alles 

financieel vertaald in een meerjarenbegroting. Meestal duurt zo’n 

periode acht tot tien weken.  
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De burgemeester kan wel om advies gevraagd worden. 

Er zitten negen partijen in de raad. Hoe kijkt u aan tegen deze 

versnippering? Toppunt van democratie of lastig mee om te gaan? 

De raad kent nu negen partijen en de inwoners kunnen straks stemmen 

op elf partijen. Of al deze partijen ook in de raad komen, hangt 

natuurlijk af of de partijen voldoende stemmen krijgen om één of 

meerdere zetels binnen te halen.  

Of er veel of weinig partijen in de raad komen vind ik niet belangrijk. Het 

is een democratisch recht om met een partij de verkiezingen in te gaan. 

De kiezers bepalen welke partijen in de raad komen en hoe groot of 

klein ze worden.  

 

U mag in een interview in dit blad uiteraard geen voorkeur voor een 

bepaalde partij uitspreken. Toch een vraag. Hoe ziet u de rol van 

partijen die vanuit een christelijke achtergrond opereren? 

Als burgemeester sta je boven de partijen en heb je geen voorkeur voor 

een bepaalde partij.  

Je ziet toe op het politieke proces en geeft advies als dat wordt 

gevraagd. Je bewaakt de integriteit van de organisatie en de politiek. 

Op het gebied van de Openbare orde heb je als burgemeester een 

zelfstandige bevoegdheid. Als burgemeester geef je verder als voorzitter 

leiding aan het College en de Raad. Voor de inwoners ben ik 

burgervader en probeer ik veel onder de mensen en organisaties te zijn 

binnen de gemeente.  

Politiek is vormgeven aan de samenleving. Dat kan vanuit diverse 

achtergronden en levensbeschouwingen. Dat maakt onze democratie 

juist zo waardevol en interessant. 

 

Hoe kijkt u aan tegen Woerden? Er gebeurt weinig spectaculairs, er 

wordt wel wat gebouwd, maar de huizenmarkt is belabberd, de 

Oostdam en de Boerendijk zijn klaar en de stad ziet er straks weer mooi 

uit. Wat zijn de vooruitzichten voor Woerden? 

Wat zijn de vooruitzichten voor Woerden? Er is aan veel zaken gewerkt 

maar er moet nog veel verzilverd worden. De huizenmarkt is inderdaad 

belabberd, maar de voorbereidingen om minimaal 300 woningen per 

jaar te bouwen zijn klaar. Er zijn verkeersknelpunten aangepakt, maar 

onze totale infrastructuur moet verder verbeterd worden. De kwaliteit 

van de zorg vraagt nog om veel aandacht in de toekomst en zeker de 

betaalbaarheid daarvan. De kwaliteit van de openbare ruimte is ook 

een belangrijk punt van aandacht. Verder vraagt de energietransitie 
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ook op lokaal niveau om nog veel keuzes. Aan de programma’s van de 

politieke partijen te zien zijn er nog heel veel wensen.  

Genoeg te doen en er zijn nog veel keuzes te maken.  

 

Een van de wethouders zei in een interview met dit blad: Wees zuinig op 

de gemoedelijkheid en de cultuur van met elkaar omgaan in Woerden.  

Wat vindt u hier van? 

Waarden en normen en de wijze van omgaan met elkaar staan steeds 

meer onder druk in onze samenleving. Met elkaar hebben we de taak 

deze te bewaken. Nog belangrijker is er zelf naar te handelen. Het is 

belangrijk elkaar te respecteren, ook al ben je het niet met iedereen en 

alles eens. 

In Woerden gaat dit alles redelijk goed, maar het vereist blijvende 

aandacht. 

 

We danken burgemeester Molkenboer hartelijk voor zijn antwoorden en 

wensen hem alle goeds toe in zijn verantwoordelijke taak als bestuurder 

en burgervader in onze gemeente. 

 

Arie Elshout 

Johan Schimmel 
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Van een ander…  
Van de lijsttrekkers van andere partijen die meedoen 

aan de gemeenteraadsverkiezingen stelden we 

allemaal dezelfde vraag:  

“Waarom en op welke dossiers zou je graag samen-   

werken met de ChristenUnie-SGP?”                 

Hieronder een bloemlezing van hun antwoorden.               

                  Simon Brouwer 

Job van Meijeren, CDA  

“De ChristenUnie-SGP in Woerden is herkenbaar om eerlijke politiek 

vanuit het geloof, met oog voor mensen. Voor mij is dat een 

gezamenlijke voedingsbron van waaruit we politiek bedrijven, een 

goede basis voor samenwerking. Op velerlei thema’s is die 

samenwerking er geweest de afgelopen jaren in raad en college. Wij 

hebben er vertrouwen in dat we ook de komende jaren met lijsttrekker 

Daphne van der Wind en haar team vruchtbaar zullen samenwerken 

voor de inwoners van onze gemeente!”  
 

Birgitte van Hoesel, D66 

“Waarom samenwerken met ChristenUnie-SGP is geen vraag, dat doe 

je gewoon. Constructief, pragmatisch, compact en helder. Kortom, 

werken voor Woerden doe je met elkaar in een open relatie. Elk dossier 

is voor ons bespreekbaar en er kan samengewerkt worden.”  
 

Wout den Boer, Sterk Woerden 

“Wij werken graag samen met de collega’s ChristenUnie-SGP. Allebei 

willen we een duurzame groene toekomst in een gemeente waar het 

prettig leven is. En waar we zorg hebben voor elkaar. Samen bereiken 

we meer op het gebied van duurzaamheid, betaalbaar wonen en een 

gezond financieel bewustzijn. Vanuit feiten en idealen zoeken we de 

goede oplossing voor de inwoners en ondernemers van Woerden, 

Harmelen, Kamerik en Zegveld.”  
 

Coby Franken, Progressief Woerden 

“Progressief Woerden en ChristenUnie-SGP delen de zorgzaamheid voor 

mens en natuur. We gaan voor duurzaamheid en biodiversiteit en we 

noemen allebei een stadsecoloog in ons programma. We willen huizen 

bouwen en alternatieve nieuwe woonvormen. Waar we echt samen 

voor gaan is natuurlijk een warm hart voor kwetsbare mensen en er zijn 

voor wie ons nodig heeft. Dus aanpak armoede en een open houding 

naar de opvang van vluchtelingen.”  
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Hendrie van Assem, Inwonersbelangen 

“Inwonersbelangen ziet de ChristenUnie-SGP als een betrouwbare partij 

waarmee goed is samen te werken. Onderwerpen als de Zorg Dichtbij, 

armoedebeleid, Wijkboa’s en woningbouw betaalbaar én voor jong en 

oud, zijn onderwerpen waar we dicht bij elkaar staan. De 

verkeersproblemen in Woerden dienen constructief en oplossingsgericht 

aangepakt te worden. Dat kan als een ieder daar voor alle 

oplossingsrichtingen open staat. Iets wat zowel de ChristenUnie-SGP als 

Inwonersbelangen in zich hebben.”  
 

Lenie van Leeuwen, Lijst van der Does 

“LijstvanderDoes zou graag (blijven) samenwerken met ChristenUnie-

SGP op de dossiers: 

- Energietransitie, maar dan zonder windturbines; 

- Verdere uitwerking verkeersvisie 2030 met extra aandacht voor 

randwegen en ontsluiting woonwijken en kernen; 

- Woningbouw voor iedereen, met name voor de sociaal zwakkeren; 

- Natuurinclusief bouwen, biodiversiteit en waterberging; 

- Ibor, zodanige balans hierin vinden dat goed onderhoud geen 

probleem meer    is, en de openbare ruimte er netjes bij ligt; 

- Financiën: de ingeslagen richting naar gezonde financiële toekomst 

verder oppakken en afronden.”  
 

Reem Bakker, Woerden & Democratie 

“Wij hopen dat ChristenUnie-SGP weer oog krijgt voor de zwakke 

financiële positie van de gemeente Woerden. Daarnaast hopen wij 

elkaar te vinden in de zorg voor elkaar, het herstel van normen en 

waarden en het versterken van de lokale cultuur die een sterke relatie 

heeft met religie. De gemeente Woerden verandert te snel, dat willen 

we afremmen. Samen met ChristenUnie-SGP willen we de aarde 

verduurzamen, maar we realiseren ons dat we niet op alles invloed 

hebben.”  
 

Florian van Hout, VVD 

“Ondanks onze verschillende ideologische wortels werken we als VVD 

graag samen met de ChristenUnie-SGP. De belangrijkste reden 

daarvoor is misschien wel dat onze collega’s vanuit een oprechte 

overtuiging politiek bedrijven en betrouwbare partners zijn. Je weet wat 

je aan hen hebt. Daarnaast zijn er veel dossiers waarop we goed 

kunnen samenwerken: van het veiliger maken van Woerden en het 

oplossen van verkeersproblemen tot het op orde krijgen van de 

financiën.”  
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Jongeren en hun keus bij de gemeente-

raadsverkiezingen 
 

Naomi Bergman uit Zegveld, 20 jaar jong.  

Ik zou voor de ChrietenUnie-SGP stemmen, omdat ik mij 

kan vinden in hun standpunten op het gebied van 

woningbouw en een duurzame toekomst. Het bouwen 

van huizen in Zegveld is iets wat ik belangrijk vind. 

ChristenUnie-SGP geeft aan hieraan te gaan werken op 

een manier waarbij aandacht wordt geschonken aan Gods schepping 

en de leefbaarheid van het dorp! 

 

Hugo Bosland uit Woerden, 23 jaar.   

   

De belangrijkste reden om ChristenUnie-SGP te stemmen 

is dat zij haar keuzes wil maken op grond van de Bijbel. Dit 

betekent oog voor de kwetsbaren en matigheid. 

Economische groei is zeker niet het belangrijkste. Ik ben 

ook blij met de toenemende aandacht voor 

duurzaamheid. Een andere reden om ChristenUnie-SGP te stemmen, is 

dat ik dat vier jaar geleden ook deed. Stabiliteit vind ik belangrijk. Zo 

kunnen politici aan langetermijnplannen werken, zonder angst voor 

stemmenverlies, ook als die plannen op korte termijn wellicht minder 

opleveren. 

 

Joas den Besten uit Woerden, 21 jaar. 

Ik stem ChristenUnie-SGP omdat beide partijen mijn 

normen en waarden vertegenwoordigen in de lokale en  

landelijke politiek. Beide partijen voeren politiek op grond 

van de Bijbel en kunnen daardoor een 

objectieve moraal in de samenleving brengen. Ik stem 

ChristenUnie-SGP omdat de samenleving deze  

objectieve moraal nodig heeft. 

Ik stem ChristenUnie-SGP omdat ze weten wat Woerden nodig heeft en 

wat er onder de inwoners leeft. Ze  

maakt goede afwegingen tussen botsende belangen en bedrijven 

politiek zoals politiek bedreven  

moet worden. 
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Michiel Mans uit Woerden, 22 jaar. 

Ik stem ChristenUnie-SGP voor een duurzame toekomst en 

een realistische visie op de problemen van nu. Ik stem 

ChristenUnie-SGP omdat ze streven naar een overheid 

die met je meedenkt. 

 

 

Brian Maatkamp uit Kamerik. 

Brian Maatkamp is 24 jaar oud en geboren en getogen 

Kamerikker. Hij studeert bewegingstechnologie aan de 

Haagse Hogeschool en werkt in de staalbouw. Hij legt uit 

waarom hij tijdens de verkiezingen bij de SGP uitkomt. 

Hoe de partij Bijbelse normen en waarden hanteert, 

spreekt mij aan. 

 

Ik vind het belangrijk om op een christelijke partij te stemmen. De SGP is 

(in de Tweede Kamer, red.) misschien klein, maar wel principieel. Hoe 

de partij Bijbelse normen en waarden hanteert, spreekt mij aan. 

 

Lokaal krijg ik iets minder mee. Maar het gaat om dezelfde waarden. 

Wat ik erg belangrijk vind, is dat er voldoende starterswoningen zijn. 

Vooral in een maat die bij Kamerik past. Het viel mij op dat de 

ChristenUnie-SGP zich daar hard voor maakt en daar ben ik blij mee. 

 

We moeten oog hebben voor ouderen en kwetsbaren. Daarom vind ik 

het heel goed dat vrijwilligers(organisaties) worden ondersteund en 

gewaardeerd. Over het algemeen heeft Brian weinig aan te merken op 

zijn dorp. Toch maakt ook de stad Woerden evengoed deel uit van zijn 

leefomgeving. Het is prettig dat je zoveel winkels in de buurt hebt, en je 

er makkelijk met vrienden kan afspreken op een terrasje. 

 

Het is belangrijk dat de natuur blijft en we zuinig zijn op onze bomen. 

Ook zou het onderhoud beter kunnen, al snap ik dat je keuzes moet 

maken. Ook dit jaar stemt ik ChristenUnie-SGP:  

“Ik vertrouw er wel op dat het goed komt met deze fractie.” 
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De online campagne:  

Een kijkje achter het digitale scherm 
 

Er wordt hard gewerkt aan de campagne. Harm van der Wilt coördineert 

de online campagne en geeft een kijkje achter de schermen.  

Bij een verkiezingscampagne denk je al snel aan posters, 

borden en flyers. Maar ook online gebeurt er veel. Zo zijn 

de campagneacties als afval ophalen bij kwetsbare 

inwoners, de bezoeken van Kees van der Staaij en Mirjam 

Bikker, een biddagactie op het kerkplein etc. allemaal te 

volgen via met name Facebook (ChristenUnie / SGP 

Woerden) en Instagram (cusgpwoerden).  

 

Met Ruth Verlaan (Colorful Design), onze grafisch vormgever, wordt druk 

geschakeld om bijna dagelijks onze social media op een 

laagdrempelige manier van inhoud te voorzien. Resultaten die we 

hebben behaald, de doelen die we ons voor de komende jaren stellen 

etc. Zowel algemene speerpunten als aandachtspunten per dorp. Er zijn 

introductievideo’s gemaakt van onze 

top 5, er wordt gevlogd, allemaal om 

zowel onze kandidaten als de inhoud 

van ons programma breed onder de 

aandacht te brengen. 

 

Voor het eerst is die inhoud, ons 

verkiezingsprogramma, ook in audio 

verkrijgbaar en te beluisteren op 

SoundCloud, ingesproken door Joke 

Kreijkes. Zo hoeft niemand zich door 

een document van 35 pagina’s te 

worstelen en is het programma 

toegankelijk voor iedereen. Ook is er 

een kort en bondig 10-Puntenplan te 

lezen op onze website, waar het 

verkiezingsprogramma in twee kantjes 

is samengevat. 

 

Wilt u ons helpen met onze campagne? Dan willen we u vragen ons te 

volgen op Facebook, Twitter en Instagram en onze bijdragen te delen 

en te liken om het bereik te vergroten.  
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Oog voor Woerden, oog voor elkaar 
 

Wil je als campagneleider een stukje schrijven voor de 

posthoorn?  

“Ja, natuurlijk”, zeg ik dan.  

 

Waar ga ik dan over schrijven? Over al die 

creatievelingen die ludieke acties bedenken om de           Wouter Lindeman 

speerpunten op een opvallende manier voor het voetlicht te brengen?  

 

• Over die artistiek begaafde mensen die hun vrije uren steken in het 

ontwerpen van posters, flyers en al die andere vormen waarin we 

onze mensen en onze boodschap naar buiten brengen?  

 

• Over de harde werkers die al die dingen uitvoeren: borden maken, 

borden plakken, borden plaatsen, alles bestellen en al die kleine 

dingen meer die een campagne groot maken?  

 

• Over het commissielid dat zoveel vrije uren steekt in de audioversie 

zodat ook mensen die niets met lezen hebben of kunnen onze 

boodschap binnen bereik hebben?  

 

• Over de media experts die gelukkig zo goed thuis zijn in alle 

moderniteiten waar ik wel van weet, maar nauwelijks wat mee doe?  

 

• Over de stille mannen van de centen die voordat iedereen aan het 

werk kan de financiële mogelijkheden creëren door alle gulle gevers 

(dank!) te mobiliseren?  

 

• Over de fractieleden die al die uren gaan steken in debatten, 

interviews en straatwerk om de speerpunten van de CHRISTENUNIE-

SGP helder  overtuigend over te brengen?  

 

En wat doet de campagneleider terwijl al die fantastische mensen zo 

druk in de weer zijn onder het motto: Oog voor Woerden, oog voor 

elkaar? Hij houdt een oogje in het zeil, hij vouwt met vele anderen zijn 

handen en bidt om zegen. 
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Kandidatenlijst ChristenUnie-SGP 2022 Woerden 

 

TIP 

Stem als SGP-er op een SGP kandidaat 
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Sponsoren 
De verkiezingscampagne zou niet mogelijk zijn zonder onze 

sponsoren. Hartelijk dank hiervoor! 

 

• Aannemingsbedrijf H. Meijer 

• Innovita 

• De Wild Investement BV 

• AG Hofland Loonbedrijf 

• Aannemersbedrijf Harinck 

• J.T. den Besten Timmerwerken 

• Van de Burg Schuifdeurkasten 

• Cromwijk Kaas & Kip 

• Windmolenkaas B.V. 

• Bouwhof B.V. 

• Hoveniersbedrijf Noordzij 

• Van der Wind kaas B.V. 

• Jos van Dam Bouw & Advies 

• Kaas & Noten Theo Westerink 

• Kaasboerderij de Lagebroek 

• Monttech  

• Dirk Jan van der Weerd Timmerman & Co 

 

 

STEUN DE VERKIEZINGSCAMPAGNE 
Van harte nodigen wij u uit om een gift over te maken voor de 

verkiezingscampagne.  

De bijdrage kan overgemaakt worden op bankrekeningnummer  

NL05 RABO 0301 1581 93 

Met vermelding: Gift gemeenteraadsverkiezing 2022.  

 

Het is ook mogelijk via de hierbij afgedrukte QR-code.  

 

Bij voorbaat hartelijk dank voor de bijdrage. 
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Speerpunten ChristenUnie-SGP gemeenteraads-

verkiezingen 2022 
 

1. Een betrouwbare overheid  

Een bouwvergunning aanvragen, ondersteuning 

krijgen via de WMO, subsidie aanvragen namens een 

organisatie, een parkeervergunning aanvragen. 

Zomaar een aantal situaties waar je als inwoner te 

maken krijgt met de gemeente. Maar dat kan ook zijn 

als de gemeente plannen heeft om in jouw buurt een 

weg (op)nieuw aan te leggen of huizen wil bouwen 

tegenover je eigen woning. Ik vind het belangrijk dat   Daphne van der Wind  

de gemeente betrouwbaar en dienstbaar is tegenover haar inwoners in 

elke situatie. Dat betekent in gesprek gaan met en luisteren naar 

inwoners. De tijd nemen om een inwoner nog een keer wegwijs te 

maken in de procedure die gevolgd moet worden. Ook kan het zijn dat 

juist de gemeente een vraag of verzoek heeft. Dit moet dan in duidelijke 

taal verwoord worden, zodat iedereen het begrijpt. Niet te veel en 

vooral heldere regels. Moet de gemeente het dan altijd maar eens zijn 

met inwoners? Nee, zeker niet. De gemeente dient het algemeen 

belang en dat kan soms botsen met het individueel belang. Maar het is 

belangrijk dat de gemeente meedenkt met de inwoner, doet wat zij 

belooft en ook eerlijk uitlegt als iets niet kan. Inwoners en gemeente zijn 

afhankelijk van elkaar. We hebben elkaar nodig. Een betrouwbare en 

dienstbare houding is daarbij essentieel. Alleen samen maken we van 

Woerden een plek waar we ons allemaal thuis voelen.  

 

 

2. Verkeer 

Wie wil zich niet makkelijk te voet, met de fiets, het OV of 

de auto verplaatsen als je in Woerden woont? Verkeer is 

een speerpunt voor mij. Er is vooral nog veel te 

verbeteren voor de fietser. Mijn doel is dat iedereen als 

het maar even kan als 1ste de fiets pakt om zich te 

verplaatsen. Een voorbeeld van zo’n verbetering is de 

Boerendijk (zie plaat) waar nu een vrij liggend en ruim 

fietspad is aangelegd, wat uitnodigt om de fiets te pakken. Eric de Jonge 

Uiteindelijk willen we dat alle fietsers voorrang krijgen in Woerden! Als je 

de auto pakt, moet er een soepele doorstroming zijn van het verkeer. Ik 

wil dat nieuwe wegen goed doordacht en op tijd worden aangelegd. Ik 

denk actief mee en dien waar nodig moties of amendementen op 
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verkeersplannen in. Belangrijke te realiseren punten zijn voor mij: het 

autoluw maken van de centrumring en het aanleggen van een 

Oostelijke randweg. Heeft u tips of vragen rondom vervoer? Geef het 

door! 
  Foto: Justin Egberts, ter hoogte van Boerendijk-Prinsenlaan-Hoge Rijndijk 

 

 

3. Ondersteuning mede inwoners  

Ik ben Lia Noorthoek en probeer een raadslid te zijn 

voor alle inwoners. Maar in het bijzonder voor mensen 

die moeilijker of amper voor zichzelf op kunnen 

komen. Mensen die kwetsbaar zijn en amper of geen 

netwerk om hen heen hebben. Gelukkig zijn er vele 

vrijwilligersorganisaties die oog hebben voor deze 

mensen. Het vrijwilligerswerk staat dus hoog op mijn 

agenda. 

Bijzonder wil ik oog hebben voor de mensen die in           Lia Noorthoek 

armoede leven, want de gevolgen voor de ouders en hun kind(eren) is 

groot. Dit doe ik o.a. door te letten op moties en de gevolgen die zij 

hebben voor deze groep. Maar ook door organisaties die voor hen 

opkomen te stimuleren en te faciliteren. 

Eén van de dingen die we in deze tijd zien toenemen is de ‘werkende 

armoede’ of de ‘energiearmoede’. Dan hebben we het over inwoners 

(jong én oud) waar de lasten hoger zijn dan de inkomsten. Deze groep 

zien we groter worden en door de huidige regelgeving kunnen we deze 

moeilijk ondersteunen.  Deze inwoners wil ik ook  in het oog houden, 

want oog voor elkaar is belangrijk.  
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Kom en bezoek de meubelwinkel aan de Leidsestraatweg 35. Iedereen 

is welkom en ondertussen wordt de armoede van anderen bestreden.   

 

4. Woerdens wonen 

Woerden (en dan bedoel ik zowel de stad als de 

omliggende kernen)  biedt veel gelegenheid om prettig 

te wonen. Dat zullen de meeste Posthoorn-lezers met me 

eens zijn. Een centrale ligging, een goed 

voorzieningenniveau… Daar moeten we zuinig op zijn!  

Er ligt op dit punt ook een forse uitdaging. Voor diverse     

doelgroepen (of: levensfases) zien we namelijk     Just van Toor 

uitdagingen. Starters kunnen moeilijk een betaalbare woning vinden. 

Dat geldt ook voor ouderen die kleiner willen gaan wonen. Zo zijn meer 

voorbeelden te noemen. 

Nieuwe woningen zijn dus nodig. Daarbij is het belangrijk om te bouwen 

naar Woerdense maat. Dus: meegroeien met omliggende steden, met 

behoud van ons eigen karakter. Binnenstedelijk bouwen heeft daarbij 

de voorkeur.  

Van Tiny house tot kangoeroe-woning… Graag ga ik met de 

ChristenUnie-SGP gaat de uitdagingen rond wonen aan! Uw stem en 

steun (en die van anderen in uw omgeving!) kunnen we goed 

gebruiken. 

 

5.        Een duurzame toekomst  

Een Woerden dat we willen doorgeven. Met oog voor 

de komende generaties, en de generaties van nu. Dat is 

de gedachte achter ons tweede speerpunt: een 

duurzame toekomst. Ons programma zelf is te vinden op 

onze website en is in audio zelfs op Soundcloud 

verkrijgbaar. 

Of je het nu de schepping noemt, de natuur of de             Harm van der Wilt 

planeet; het welzijn ervan drukt zich niet alleen uit in vierkante meters of 

bestemmingsplannen. Het gaat ook om de uitstoot die wij niet met het 

blote oog zien, maar de schepping, waar wij zelf onderdeel van zijn, wel 

raakt.  

Het betekent dat we stappen moeten zetten om onze eigen omgeving 

te verduurzamen. Duurzaam bouwen, duurzaam vervoer en duurzame 

energie. En dat betekent: groene daken, groene wijken, groene 

pakketbezorging en groene energie opwekken. Want op de dag dat ik 

dit schrijf, 21 februari, is het ‘Green Energy Day’; de dag dat alle 
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Belangrijke data 2022 
 

Campagneactiviteiten: 

•   7 maart: Cultuurdebat  

•   9 maart: Interview RTV Utrecht  

•   9 maart: Debat ondernemers OKW  

• 10 maart:  RPL debat  

• 11 maart:  Pubquiz  
 

• 10 maart:  Jaarvergadering KV Zegveld  

Aandacht voor landbouw, energie en groene daken.  

Sprekers Henk v.d Wind, Harm van der Wilt en Wijnan van Ingen 

Slotwoord door Aris Verduijn. 

 

• 16 maart:  Gemeenteraadsverkiezing 
 

• 14 mei:     Partijdag SGP 

 
Voor al deze data geldt: Zo de Heere wil en wij leven 

 

hernieuwbare energie die in Nederland wordt opgewekt, in theorie al is 

verbruikt.  

We produceren met al onze windmolenparken op zee en al onze 

zonnepanelen op daken nu voor maar acht weken aan groene stroom. 

De rest van dit kalenderjaar, zouden we het nog steeds moeten doen 

met fossiele brandstoffen. Nog 44 weken, knabbelen we aan de 

reserves van onze planeet.  

Maar het gaat om meer dan groene energie alleen. In juli is het straks 

Earth Overshoot Day. Als iedereen wereldwijd net zo zou leven als wij 

Nederlanders doen, zou de planeet in juli door alle voorraden heen zijn 

die ze in een jaar tijd kan opbrengen. Al het voedsel. Alle brandstoffen. 

Alles wat wij mensen gebruiken. Het is een dag die elk jaar steeds 

eerder in het kalenderjaar valt. Daarom kunnen wij niet langer wachten 

op een thoriumcentrale ver in de toekomst, enkel om ons comfort op 

peil te houden. Nee. Deze vier jaar wordt het tijd dat alle 

overheidslagen eindelijk gaan uitvoeren wat al zo lang in de papieren 

pijplijn zit. Ook als dat iets van het landschap vraagt. Juist wel in ‘onze 

achtertuin’. 
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